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Št.: 900-1/2019/2 

Datum: 26. 2. 2019 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
  

2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2018/2019, ki je bila v torek, 12. 2. 2019, ob 17. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v glasbeni učilnici - učilnici številka 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: 22 prisotnih staršev (priložena lista prisotnosti) 

Ravnatelj: g. Alojz Velički 

Zapisnikarica: ga. Anja Peček 

 

Opravičeno odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 1.b, 2.c, 4.b, 4.c, 5.d, 9.a, 9.c 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje z dne, 25. 9. 2018. 

3. Informacije ravnatelja. 

4. Predlogi in pobude staršev. 

5. Razno (fotografiranje) 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice 
 

Predsednica pozdravi zbrane in preveri prisotnost. Ugotovi, da je seja sklepčna, saj je bilo 

prisotnih 22 predstavnikov šole od skupno 29 predstavnikov. Predsednica poda predlog za 

zapisnikarico, ga. Anjo Peček, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. V nadaljevanju 

predsednica predstavi dnevni red 2. seje Sveta staršev.  

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 22 predstavnikov razredov, 

predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (ZA 22). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so imenovali ga. Anjo Peček (22 ZA). 

 

 

AD2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje z dne, 25. 9. 2018 

 

Predsednica predstavi sklepe zapisnika  1. seje Sveta staršev  z dne 25.9.2018 in ker ni bilo 

pripomb, ga predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 3: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 25.9.2018 

(ZA 22). 
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AD3 Informacije ravnatelja 

 

Ravnatelj pozdravi prisotne in se zahvali  članom Sveta staršev za prisotnost na seji. V 

nadaljevanju predstavi dosežke v 1. ocenjevalnem obdobju. Večina učencev je prvo 

ocenjevalno obdobje zaključila pozitivno, saj imamo skupno le 9 učencev, ki so bili v prvem 

polletju ocenjeni negativno ali neocenjeni pri posameznih predmetih. Večinoma gre za učence, 

ki prihajajo iz tujine in imajo predvsem težave z razumevanjem slovenskega jezika. Tem 

učencem nudimo dodatno strokovno pomoč. Vzgojnih ukrepov je bilo malo, saj v večini 

primerov že zadostujejo  pogovori z učenci in tako vzgojno problematiko uspešno rešujemo 

sproti. Zastavljeni cilji so bili realizirani, saj pouk poteka v skladu z učnim načrtom. V prvem 

polletju smo uspešno izvedli Šolo v naravi za učence 5. in 7. razreda. V mesecu marcu bo v 

okviru nadstandardnega programa izvedena tudi Šola v naravi za 3. razrede. V sklopu 

roditeljskih sestankov smo organizirali tudi predavanje za starše na temo »Kako učimo otroke 

samostojnosti in odgovornosti«, ki sta ga izvedla zakonca Mrgole.  

 

Učenci tudi v tem šolskem letu dosegajo odlične rezultate na tekmovanjih iz znanja in športnega 

področja. V odbojki na mivki so učenci dosegli odlično 3. mesto. Gospod ravnatelj pohvali 

uspešno delo športnih pedagogov. Na tekmovanjih iz znanja so bili učenci uspešni iz področja 

fizike, tujih jezikov in ostalih predmetov (večina tekmovanj je še v teku). Tudi v letošnjem 

šolskem letu dajemo poudarek na formativnem spremljanju znanja, ki poteka po načrtih. Prav 

tako uvajamo različne bralno – učne strategije.  

 

Uspešno smo izvedli številne prireditve in dogodke za učence, starše in ostale krajane občine 

Hoče-Slivnica. Izvedba dobrodelnega božično-novoletnega koncerta v Kulturnem domu Hoče, 

ki je bil odlično obiskan. Ravnatelj se ob tem še enkrat zahvali učencem, mentorici gospe Maji 

Paulič ter vsem ostalim, ki so sodelovali pri organizaciji dobrodelnega koncerta. V okviru 

zdrave šole smo organizirali dve krvodajalski akciji in učence 2. razreda sprejeli med mlade 

člane RK. Organizirali smo Dan za zdravje na temo prijateljstva in medsebojnega zaupanja ter 

izpeljali številne dejavnosti Ob tednu otroka. Tudi letos smo izvedli druženje treh generacij v 

okviru projekta Šport Špas ob sodelovanju celotnega zavoda vrtca in šole. Učence je obiskal 

vrhunski slovenski tekmovalec kolesar Primož Roglič, in jim predstavil svojo zgodbo o uspehu.  

 

Nadaljujemo z internim projektom Razvoj digitalnih kompetenc in dajemo največji poudarek 

varni rabi interneta in IKT-ja.   

Podrobnejše poročilo g. ravnatelja je priloga tega zapisnika.  

 

SKLEP 4: Starši so seznanjeni s poročilom ravnatelja in nanj nimajo pripomb oz. dodatnih 

vprašanj (ZA 22).  

 

AD4 Predloge in pobude staršev 

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali predloge ali pobude. 

 

Predstavnik 1.a razreda opozori na prometni režim v okolici šole in vrtca. Gospod ravnatelj 

pove, da so v zadnjih mesecih s policijske postaje Rače večkrat  v okolici šole in vrtca opravljali 

nadzor prometa ter meritve hitrosti in  bodo slednje izvajali tudi v prihodnje. Predsednica Sveta 

staršev predlaga, da bi učenci s predstavniki društva (AMD) izvajali preventivne akcije glede 

prehitre vožnje. Predstavnika 1.a razreda zanima na kakšen način se bo v prihodnje zbiral 

stari/odpadni papir. Gospod ravnatelj pove, da Eko koordinatorji beležijo zbrano količino 

odpadnega papirja. Zbrani denar se  zaradi ukinitve hranilnih knjižic zbira na transakcijskem 

računu šole. Sredstva, ki jih bo zbral posamezni razred se bodo na koncu šolskega leta porabila 

za zaključne ekskurzije. Razred, ki bo v celotnem šolskem letu zbral največ starega /odpadnega 

papirja bo v mesecu maju prejel nagrado. 
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Predstavnica 1.c razreda pove, da so se sprijaznili z delitvijo učencev pri OPB-ju in da drugih 

predlogov in pobud nimajo. 

 

Predstavnica 1.d razreda opozori na prometni režim pri podružnični šoli, saj starši otroke 

pripeljejo pred vhod šole in nato z vzvratno vožnjo ogrožajo ostale udeležence v prometu. 

Ravnatelj pojasni, da potekajo pogovori s predstavniki občine Hoče-Slivnica glede postavitve 

ustrezne prometne signalizacije. 

 

Predstavnica 2.a razreda predlaga, da se na občino poda predlog za prestavitev fitnesa na 

prostem na drugo ustreznejšo lokacijo. 

 

Predstavnica 2.b razreda  izpostavi problem jedilnice, saj je le-ta premajhna za vse učence. 

Predlaga ureditev sanitarij na I. triadi. 

 

Predstavnik 3.a razreda  pove, da nekateri učitelji ne vnašajo  redno podatke v e-asistenta. Starši 

želijo, da je vnašanje podatkov bolj ažurno (glede ocen, izostankov…).  

 

Predstavnica 3.b razreda  je posebej izpostavila vprašanje oziroma  želela pojasnilo, zakaj se gradnja 
vrtca še ni začela, glede na to, da je bilo na naših prejšnjih sestankih povedano, da je gradnja   

predvidena za januar 2019 in bi starši želeli pojasnilo, kje so razlogi, da se to še ni zgodilo. Izpostavi, 

da je jedilnica za vse učence premajhna. Predlaga, da predstavniki Sveta staršev sprejmejo sklep 

s katerim  se  realizira pobuda, ki je v preteklosti bila podana s strani predstavnikov občine o 

začetku prenove oz. izgradnji jedilnice. Ravnatelj pojasni, da je občina Hoče-Slivnica soočena 

z nastalo situacijo na katero opozarjamo že nekaj časa in, da so v občinskem proračunu 

predvidena sredstva za pridobitev ustrezne dokumentacije obnove in širitve kuhinje ter 

jedilnice. Da pa ima prednost vrtec v Hočah, ki je neustrezen in premajhen in dokumentacija 

za gradnjo že pripravljena.  

 

Predstavnica 3.c razreda pove, da s strani staršev ni posebnih predlogov ali pobud.  

 

Predstavnica 4.a razreda starši niso imeli predlogov in pobud.  

 

Predstavnica 5.a razreda pohvali učiteljico-razredničarko, da se zelo zavzema za otroke in 

odlično komunikacijo s starši. 

 

Predstavnik 5.b razreda poda predlog, da bi bili roditeljski sestanki ob različnih urah. Gospod 

ravnatelj pove, da so 1. roditeljski sestanki bili ob različnih urah. Zadnji roditeljski sestanek 

smo organizirali ob isti uri, saj je bilo tokrat izvedeno tudi predavanje zakoncev Mrgole za 

starše šole in vrtca. Predstavnik 5.b razreda pohvali predavanje in predlaga, da bi le-teh bilo v 

bodoče več.  

 

Predstavnica 5.c razreda starši niso imeli predlogov in pobud. 

 

Predstavnica 6.a razreda  tudi predlaga, da se sprejme sklep Sveta staršev za pobudo za 

povečanje jedilnice in kuhinje.  

 

Predstavniki Sveta staršev po dolgi razpravi glede problematike jedilnice sprejmejo naslednji 

sklep: 

 

SKLEP 4: Predstavniki Sveta staršev soglasno sprejmejo sklep o Pobudi, s katero bodo pisno 

apelirali na predstavnike občine Hoče-Slivnica, da se realizira načrtovano povečanje  jedilnice 

in kuhinje na OŠ Hoče, (ZA 22). 
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Predstavnica 6.c razreda pove, da starši niso imeli posebnih predlogov in pobud. Izpostavi 

prometno problematiko v okolici šole in vrtca, saj meni, da nekateri starši še vedno vozijo 

prehitro. Gospod ravnatelj še enkrat poudari, da na to opozarjajo policijsko postajo Rače, in 

da bo  podan predlog za izpeljavo okrogle mize na temo prometne varnosti v okolici šole in 

vrtca, ko bo sestavljena občinska komisija za preventivo v prometu. 

 

Predstavnica 7.a razreda  predlaga, da bi se denar iz zbranega papirja, ki je bil zbran v preteklih 

šolskih letih hranil nekje drugje in ne pri razrednikih. 

 

Predstavnik 7.b razreda pohvali razrednika in spremljevalca učitelja Aleša Tuša za uspešno 

izvedeno šolo v naravi. Starši niso imeli dodatnih predlogov ali pobud. 

 

Predstavnica 7.c razreda pove, da je bila s strani učiteljice podana pohvala učencem, saj so se 

v Šoli v naravi dodatno povezali in spletli nova prijateljstva. Prav tako pohvali razredničarko 

in vse učiteljice spremljevalke v šoli v naravi.  Poda predlog, da učenci na otroškem občinskem 

svetu v okviru odprtih vrat občine podajo predlog glede prostorske stiske jedilnice. Gospod 

ravnatelj pojasni, da je organiziran otroški parlament na temo bralne pismenosti, da pa lahko 

pod točko razno v kolikor želijo izpostavijo probleme, ki so jih že tudi na otroškem šolskem 

parlamentu (premajhna jedilnica in željo po obnovitvi nogometnega igrišča). 

 

Predstavnica 8.a razreda brez pobud staršev. 

 

Predstavnica 8.b razreda bred predlogov in pobud staršev. 

 

Predstavnik 8.c razreda starši niso imeli predlogov in pobud.  

 

Predstavnik 9.b razreda pove, da so starši nezadovoljni z znanjem nemškega jezika svojih otrok. 

Poudari, da učenci jemljejo izbirni predmet prelahko in da pri predmetu  ni domačih nalog. 

Starši predlagajo, da bi drugo leto prišlo do menjave učiteljice oziroma, da jih ista učiteljica ne 

bi učila čez vso leto izbirnega predmeta nemškega jezika. Gospod ravnatelj pove, da učiteljice 

dosegajo zastavljene cilje in, da je nesmiselno »zaostrovati« pogoje pri izbirnem predmetu, saj 

se bo v prihodnje še manj učencev odločilo za izbiro  učenja nemščine. Gospod ravnatelj pove, 

da bo  opravil pogovor s učiteljicami nemškega jezika in preveril tudi njihovo stališče. Pohvali 

delo vseh učiteljic tujega jezika, tudi angleškega jezika, saj poteka pouk angleščine v angleškem 

in ne slovenskem jeziku, da so cilji doseženi in znanje zelo zadovoljivo, kar je razvidno iz 

rezultatov, ki jih dosegajo učenci na tekmovanjih iz angleščine in pri NPZ-jih. 

 

AD5 Razno 

 

Predsednica Sveta staršev predstavi ponudbe za fotografiranje v šolskem letu 2018/2019. Na 

šolo smo prejeli štiri ponudbe fotografov, katere so bile pred sejo Sveta staršev poslane 

predstavnikom razredov v preučitev. Po kratki razpravi so se soglasno odločili in sprejeli 

naslednji sklep. 

 

SKLEP 5: Predstavniki staršev so soglasno izbrali ponudbo podjetja Prijatelj&Prijatelj za 

fotografiranje učencev (ZA 22).  

 

Ker razprave več ni bilo se predsednica Sveta staršev  zahvali za prisotnost na seji in podane 

predloge ter zaključi sejo ob 19. uri.  

 

            Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Anja Peček     ga. Nataša Muršek Lubanjšek 
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Priloge:   

- Seznam prisotnosti; 

- Zapisnik 1.seje Sveta staršev z dne 25.9.2018 

- Poročilo ravnatelja; 

- Ponudbe fotografov (Prijatelj & prijatelj d.o.o., Foto Brbre, Studio Ventura, Foto Tabor) 


